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سخنرانی فرماندار اهر در خطبه های نماز جمعه

فرماندار اهر :  به احدی اجازه اختلاف افکنی بین مسئولین شهرستان را نخواهم داد

صادق احمدی در سخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه شهرستان اهر گفت: اخیرا گروهی در صدد اختلاف افکنی و تفرقه بین مسئولین شهرستان هستند که مسیر حرکت قطار

توسعه و پیشرفت شهرستان را منحرف کنند، بنده به شخصه اجازه چنین اقداماتی را به این افراد نخواهم داد. همه این افراد که متاسفانه هنوز تنها به فکر تفرقه افکنی هستند،

بدانند که هیچ اختلافی بین مسئولین شهرستان اعم از نماینده یا شهردار و یا سایر مسئولین وجود ندارد و همه عزیزان متحد و منسجم برای ابادانی و توسعه اهر با تمام توان به

تلاش و کوشش خود ادامه میدهند.

وی در ادامه سخنان خود از زحمات عبداللهی نماینده اهر و هریس قدردانی نمود و گفت : آقای عبداللهی نماینده ای پرتوان، مجرب و سخت کوش هست که هروقت ایشان

وکالت مردم در مجلس را عهده دار شدند پیشرفت و توسعه در شهرستانهای حوزه انتخابیه محقق شده و ایشان جز نمایندگان شاخص و تاثیر گذار کشور میباشند که از زحمات و

تلاشهای ایشان که علیرغم کمبود اعتبارات دولتی و.... در سطح ملی، همچنان پیگیر موضوعات هستند، تقدیر و تشکر می نمایم

فرماندار شهرستان اهر بر رعایت الگوی مصرف آب در شهرستان اهر در بخش های مختلف و به خصوص بخش کشاورزی تأکید کرد.

صادق احمدی فرماندار اهر تاکید کرد و گفت: به علت کاهش نزولات آسمانی انتظار داریم شهروندان در مصرف آب صرفه جویی های لازم را انجام دهند تا همه بتوانند به آب

دسترسی داشته باشند.

وی با بیان اینکه تأمين آب شرب شهرستان اهر از اولویت هاست افزود: از واحدهای تولیدی و به خصوص بخش کشاورزی انتظار داریم برای گذر از کم آبی همکاری و از روش

های نوین برای تأمين آب استفاده کنند.

فرماندار شهرستان اهر با بیان اینکه از سرمایه گذاری کلان در شهرستان اهر در راستای اشتغال حمایت می شود گفت: با توجه به پتانسیل های خوب شهرستان اهر در بخش های

مختلف، آنگونه که باید و شاید از این پتانسیل ها در جهت سرمایه گذاری و اشتغال استفاده نشده است.

وی گفت: عزم مسئولان شهرستان اهر رفع موانع موجود در زمینه سرمایه گذاری است و اگر سرمایه گذاران برای احداث واحدهای تولیدی و خدماتی مراحل قانونی را طی کنند در

کمترین زمان مجوزهای لازم برای سرمایه گذاری صادر خواهد شد.

ایشان در ادامه افزودند: باید اعتماد بین بخش خصوصی و دولتی را تقویت کنیم، بخش خصوصی نباید احساس بی اعتمادی در خصوص امپرات اداری جهت سرمایه گذاری در

شهرستان نماید و اگر این امر موجب دلخوری بخش خصوصی و سرمایه گذار گردد، به شخصه پیگیری خواهم کرد تا زمینه سرمایه گذاری در شهرستان فراهم گردد. ایشان خود را

مدافع سرمایه گذاری در شهرستان دانسته و خواستار تحقق شعار سال بصورت عملی توسط دستگاههای اجرایی شد.

فرماندار شهرستان اهر، از فعالان رسانه های فضای مجازی و حقیقی شهرستان اهر نیز خواست با انتقاد سازنده و ارایه راهکار در کنار مسئولان باشند و از مسائل حاشیه ای دوری

کنند.
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